
 
 
Protokoll styrelsemöte 2025 06 04, kl 16.30, Roggafors 
Närv: Björn Abelsson, ordf   Frånv: Birger Hjörleifsson 
 Ingrid Wallin    Lars Fersters 
  Anneli Åslund    
  Lena Strand  
 Ulla Ersson 
1. Mötets 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 

2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2025 05 07)  
Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna 
 
4. Rapporter 

• Rovdjurens dag, Norra berget, info- och planeringsdag 9.5 
Denna dag är nu omdöpt till Naturens dag. Se vidare nedan! 

• Länsstämman – Björn och Ulla deltog, utflykt till Nedre Mjällådalen där 
man bla både hörde och såg tretåig hackspett. Mycket diskussion kring 
riksstämman. 

• Fågelexkursion, Naturpromenad i Selånger - Anneli höll i den, där både 
fåglar och olika växter studerades.  
 

5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 
• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 

Birdlife och meddelar tidpunkt. Anneli lägger ut Birdlifes program på 
Naturskyddsföreningens hemsida.  

• Blomstervandring i Roggafors 15.6 med start från Lena. Följ skyltar! 
Inlagd på FB, affischer finns uppsatta lite runt om i bygden. 

• Grodexkursion i Roggafors  sparas till nästa år 
• Utflykt till Östersund, Floran i Jämtland, 27.6, Botaniska föreningen, 

exkursion för att bl a titta på Brunkullan,  
• Träff med fältbiologerna – Fältbiologerna har initierat ett möte, för 

diskussion med Naturskyddsföreningen om hur en verksamhet skulle 
kunna startas upp. Björn återkommer med datum, så snart som möjligt 
efter den 9.6  

• Naturens dag, 4.10. Norra Berget är huvudarrangör. De föreningar som 
ska vara med är rovdjursföreningen, Birdlife Medelpad och 
Naturskyddsföreningen. Tanken är att det ska bli en familjedag, öppen för 
alla. Veckan efter midsommar blir det en planeringsdag med Norra berget, 
och de tre arrangerande föreningarna. Anneli återkommer med datum. 
Någon eller några från Naturskyddsföreningen kommer att vara med. Vi 
funderar över aktivitet tex klimatquiss, bihotell och/eller fågelholkar 
 
 

 



 
 
6. Remisser 

Vätgasfabrik i Alby, träff 25 06 04 med information om en ev vätgasfabrik. 
Länsförbundet kommer att företräda Naturskyddsföreningen. Kretsen återkommer 
med ev synpunkt i frågan. 

 
7. Kamerala frågor 

Se Birgers mail: utskickad balans- och resultaträkning. 
     Beslut: Naturskyddsföreningen beslutar att sponsra Naturens dag med 1000 kr. 
 
8. Riksstämman 

Kretsen går på riksstyrelsens yttrande när det gäller motioner, propositioner och 
nomineringar till riksstämman. Oklart hur ett ev ändring av återbäringen kommer 
att slå ut. Kretsen förordar fortsatt förtroende för Beatrice Rindevall som 
ordförande i föreningen, såvida inte någon intern kritik framkommer.  
 

9. Övrigt 
• Datum för höstens styrelsemöten – onsdagar 16.30, 3.9, 8.10 och 5.11, i 

Studiefrämjandets lokaler 
• Fråga från en person i allmänheten om hur Naturskyddsföreningen ställer 

sig till byggande av småhus i Hillstamon, nedanför skidbacken. Eftersom 
vi inte studerat frågan, har vi inte någon synpunkt. 

  
10. Mötets avslutande 
Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner och ett 
särskilt tack till Lena för härlig förplägnad. 
 
 
Sundsvall dag som ovan  

     Justeras 

 

Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 

 

 
 
 

 
 


